
Zasedání předsednictva ASO - 23.11.2009

Předsednictvo ASO na tomto svém jednání se zabývalo následujícími body: 

a) Činnost pracovních skupin a pracovních týmů RHSD ČR. Přes oznámení o změnách v zastoupení ASO v 
pracovních skupinách a pracovních týmech RHSD ČR vedoucím všech těchto pracovních skupin a týmů, 
některé pracovní skupiny stále zasílají pozvánky na jednání původním členům V důsledku toho není přehled 
zda všechny pracovní skupiny a týmy jsou svolávány. Proto bylo odsouhlaseno, že bude svolána porada 
všech členů ASO, kteří byli do pracovních skupin a týmů delegováni. Tajemník ASO Martin Vavrečka bude 
zpracovávat přehled o činnosti jednotlivých pracovních skupin a týmů, ve kterých má ASO zastoupení. 

b) Předsednictvo ASO rozhodlo, že tajemník ASO Martin Vavrečka bude zasílat všem členům předsednictva 
ASO k informaci program a materiály na plenární zasedání RHSD ČR. 

c) Byla projednána žádost odborové organizace Městské policie Ostrava o přijetí do ASO. 

d) Předsednictvo ASO vzalo na vědomí děkovný dopis, který Asociace samostatných odborů za její podporu 
stávkujícím dopravcům zaslal za stávkový výbor Dopravního podniku předseda ZO OSD - ODPP Luboš 
Olejár. 

e) Bylo projednáno organizační zajištění Společenského setkání při příležitosti 20. výročí konání generální 
stávky, které pořádá ASO v pátek 27.listopadu 2009 od 10 hod. ve Sněmovní ul. 1, Praha 1. 

f) Předsednictvo ASO se vyjádřilo k demonstraci svolávané Nezávislým odborovým svazem Policie ČR a 
Odborovým svazem hasičů. Bylo rozhodnuto, že vzhledem k tomu, že ASO nebyla oslovena a požádána o 
podporu, nebude se veřejně k této akci připojovat. 

Z diskuse o současných nátlakových akcích odborů vyplynul požadavek, aby každý odborový svaz - člen 
ASO informoval vedení ASO o svých akcích včas, zejména pokud by byla vhodná podpora ASO. 


